
 

 

 Zápisnica zo zasadnutia č. 2/2017 

Obecného zastupiteľstva obce Svederník, 

konaného dňa 22.03.2017 

 

 

 
Prítomní poslanci:   Ing. Eva Chrustová, Ing. Peter Zajac, Ing. Pavol Králik, p. Eva Maťková, 

 p. Peter Beniač – dostavil sa o 18,00 hod. 

                                    

 

Prítomní pracovníci obce:    Ing. Elena Šuteková – hlavný kontrolór obce  

                                                 Ing. Mária Smrekovská – zamestnanec obce – zapisovateľka 

 

Prítomní hostia:  p. Mária Rapšíková – občan obce 

                             

     

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta  obce Mgr. Roman Lisický  privítal  všetkých  prítomných a skonštatoval, že OZ je 

spôsobilé  rokovať a je schopné uznášať sa,  nakoľko v čase otvorenia zasadnutia OZ boli prítomní 

4 poslanci zo 7-mich. Poslanec p. Peter Beniač sa dostavil na rokovanie OZ o 18,00 hod. 

a/  starosta obce určil:  

 zapisovateľku – Ing. Mária Smrekovská  

 overovateľov zápisnice –  Ing. Pavol Králik, p. Eva Maťková 

b/  do návrhovej komisie bol zvolený Ing. Peter Zajac 

 

 

 

K bodu 2/ Schválenie programu rokovania OZ 

Starosta  obce  predložil   poslancom  OZ  Návrh  programu  rokovania  podľa pozvánky  zo  dňa  

15.03.2017.  Poslanci pristúpili k hlasovaniu a odsúhlasili  Program rokovania OZ ako celok bez 

doplňujúcich a pozmeňujúcich návrhov, ktorý bol jednohlasne schválený nasledovne:  

1.   Otvorenie zasadnutia 

a)    určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

b)    voľba návrhovej komisie 

2.  Schválenie programu rokovania OZ      

3.   Schválenie investičných akcií na 1. polrok 2017     

4.   Rôzne 

5.   Diskusia     

6.   Návrh na uznesenie 

7.   Záver 

 

 
K bodu 3/ Schválenie investičných akcií na 1. polrok 2017 

V tomto bode programu starosta obce Mgr. Roman Lisický informoval prítomných poslancov 

o pripravovaných investičných akciách na 1. polrok 2017. 

a) Na zasadnutí č. 4/2015 OZ obce Svederník poslanci jednohlasne schválili prípravu spracovania 

projektu na kamerový systém v rámci protikriminálnej prevencie v obci Svederník. Projekt je 

schválený a navrhnutý tak, aby sa mohol ďalej rozširovať. V prvej etape bude nainštalovaných 5 

kamier (budova hasičskej zbrojnice – Obecný úrad Svederník, KD Svederník, budova hasičskej 

zbrojnice Marček, futbalové ihrisko Svederník). Z predložených cenových ponúk bol 



 

 

vyhodnotený najúspešnejší uchádzač. Hodnota kamerového systému predstavuje čiastku 8.200,- 

€.  Obec Svederník sa podieľa na spolufinancovaní tohto projektu 20 % - t.j. čiastkou 1.640,- €. 

Poslanci OZ jednohlasne schválili 20% - nú spoluúčasť obce Svederník na financovaní 

projektu„Kamerový systém v obci Svederník“ a úpravu rozpočtu vo výške 1.640,- €. 

 

b) Na zasadnutí OZ č. 6/2016 dňa 10.08.2016 bol poslancom OZ predložený podnikateľský zámer 

spoločnosti RIVERNET, spol. s r.o. Kotešová – Oblazov č. 20 vybudovať v obci Svederník 

optickú infraštruktúru za účelom prevádzkovania optického internetu a digitálnej televízie. 

Výsledkom rokovaní z ďalších predložených ponúk bolo vyhodnotenie najlepšej ponuky, ktorou 

bola  ponuka menovanej spoločnosti. Prítomní poslanci OZ vyjadrili súhlasné stanovisko pre 

spoločnosť RIVERNET, spol. s r.o., Kotešová – Oblazov č. 20 na trasovanie optického kábla 

v katastri obce Svederník, pričom sa hľadá riešenie, aby kamerové systémy boli kompatibilné. 

 

c) Miestne komunikácie Marček – riešenie havarijného stavu – na rok 2017 je vyčlenených 

10.000,- € na zahájenie plánu opatrení – zameranie miestnych komunikácií. 

Na zasadnutí OZ č. 1/2017 poslanci OZ schválili zámer nadobudnúť časť úseku vybudovanej 

miestnej komunikácie, cesty a pozemku pod cestou na parc. reg. C, č. 909/26 v k. ú. Svederník – 

Marček, od jej vlastníkov na základe zhotoveného GP a poverili starostu obce rokovať 

s vlastníkmi ( bratia Čurajovci) stavby cesty a parcely pod cestou – úsek pri RD p. Marunu a p. 

Koreňa a získať ich cenové požiadavky. 

GP je spracovaný, očakáva sa konkrétna cenová ponuka vlastníkov a následne sa pristúpi k  

rokovaniu. 

 

 

d) Recyklácia prebytočnej zeminy z výstavby chodníka pri ihrisku vo Svederníku. 

Zemina  uložená na skládke pri ihrisku vo Svederníku bude legálne zlikvidovaná – rozbitá  

a rozdrvená a bude použitá  na opravu ciest – cesta okolo ihriska až k jazeru, príp. iné. 

Na financovanie tohto projektu poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili vyčleniť finančné 

prostriedky vo výške 3.500,- € a to na základe cenových ponúk, ktoré starosta predloží na 

rokovanie OZ a následne bude suma zapracovaná do RO.  

 

 

e) KD Svederník – rekonštrukcia dámskych WC bola už zrealizovaná. Je nevyhnutná potreba 

zahájiť  rekonštrukciu pánskych WC, kuchynky a chodby. Práce bude realizovať  p. Peter 

Bubník, búracie práce budú  vykonávané svojpomocne zamestnancami obce.  

Poslanci OZ jednohlasne schválili na rekonštrukciu vnútorných priestorov KD Svederník pre 

rok 2017 vyčleniť finančné prostriedky z rezervného fondu vo výške cca 6.200,- €. 

Taktiež poslanci odsúhlasili možnosť zakúpenia interiérového vybavenia – nábytok do 

novovytvorených priestorov v KD Svederník – v sume cca 1250,- € + nákup spotrebičov v sume 

cca 965,- € z prebytku bežného rozpočtu. 

 

f) Hasičská zbrojnica Marček  

Nájomca predajných nebytových priestorov na prízemí p. Radoslav Gašo podľa informácií 

zatiaľ preinvestoval cca 13.300,- €. 

Je zaznamenaný havarijný stav strechy a dažďových okapov, kde bude potrebný  náter strechy, 

výmena prehnitých žľabov, oplechovanie poddašia, lapače snehu, fasáda, prístrešok. 

K dispozícii je už cenová ponuka p. Milana Lisíka s 2 variantami riešenia. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu o havarijnom stave Hasičskej zbrojnice Marček, 

predložené kalkulácie na jeho riešenie a poverili starostu obce obstarať ďalšie cenové ponuky. 

 

g) Budova MŠ Svederník – oprava zatekajúcich plochých striech, k dispozícii je cenová ponuka p. 

Milana Lisíka. Poslanci OZ zobrali túto informáciu na vedomie. 



 

 

h) Zakúpenie umeleckých diel 

Starosta predložil možnosť zakúpiť umelecké diela Vincenta Hložníka za zanedbateľnú cenu 

v porovnaní s ich umeleckou hodnotou, čo poslanci odsúhlasili s dôrazom na možnosť 

vytvorenia zbierky diel rodákov a ich následnej prezentácie ako aj zachovanie kultúrneho 

dedičstva. Suma cca 300,- € . 

 

 

K bodu 4/ Rôzne 

V tomto bode programu starosta obce Mgr. Roman Lisický predložil prítomným poslancom OZ 

nasledovné informácie: 

 

a) Na základe Zmluvy o spolupráci zo dňa 3.2.2010 a jej Dodatku č. 2 zo dňa 1.12.2016 

spoločnosť BEL-HOUSE, a.s. Volgogradská 13, 080 01 Prešov zaslala návrh kúpnej zmluvy, 

ktorej predmetom je prevod stavebného objektu ČOV – parcela KN-C č. 734/47, k.ú. Svederník. 

K nadobudnutiu predmetného majetku bude potrebné získať ekonomické podklady fungovania 

ČOV. Prítomní poslanci OZ zobrali túto informáciu na vedomie. 

 

b) Plánuje sa dobudovanie bezdrôtového rozhlasu do obytnej zóny „Lipová alej“, ktorý by 

fungoval s miestnym káblovým systémom. K dispozícii je zatiaľ 1 cenová ponuka. 

Predpokladaná výška nákladov je 7.500,-€. 

 

c) Naďalej sa pracuje na uzatváraní darovacích zmlúv s majiteľmi pozemkov v časti Svederník – 

Štepnica pre plánované rozšírenie cintorína a budúcu výstavbu Domu smútku. Približne je 

uzatvorených 95% zmlúv. 

 

d) Dňa 26.10.2016 bol na Envirofond podaný projekt na vybudovanie vodovodu v miestnej časti 

Keblov, ktorý bol doplnený o ďalšie požadované údaje. Do 31.03.2017 by mala Obec Svederník 

obdržať stanovisko o schválení príp. neschválení projektu. 

 

e) V riešení je delimitácia pozemku pod budovou škôlky v miestnej časti Marček. 

 

f) Vo veci súdneho sporu medzi žalobcom LESY SR, š.p. so sídlom Námestie SNP 8, 975 66 

Banská Bystrica a žalovaným Obec Svederník  č. 48, 013 32 Svederník, ktorého predmetom je 

užívanie miestnej komunikácie na parcele KN-C č. 1132 k.ú. Svederník (Marček) a parcele KN-

C č. 1137 k.ú. Svederník (Marček) na odvoz drevnej hmoty bolo po vzájomnom rokovaní 

doručené „sSpäťvzatie  žaloby v zmysle § 144 CSP“. 

Rokovaním bolo dohodnuté, aby každý odvoz drevnej hmoty bol vopred nahlásený na obci, aby 

odvozné vozidlá neboli preťažované, aby sa odvozy uskutočňovali za priaznivého počasia, 

príspevok za každú fúru činí čiastku 20,- €. Obec Svederník zadeklaruje, že tieto finančné 

prostriedky budú použité na opravu predmetných komunikácií. 

Prítomní poslanci OZ zobrali informáciu o „Späťvzatí žaloby v zmysle § 144CSP“ na vedomie. 

 

g) Ing. Miloslav Mičura doručil  žiadosť o zmenu územného plánu predmetnej lokality – Zarieč-

Keblov  na novo-navrhované obytné plochy určené na bývanie, formou doplnku k platnému 

územnému plánu. 

Prítomní poslanci OZ zobrali túto informáciu na vedomie. 

 

h) Starosta predložil žiadosť o poskytnutie dotácie Neziskovej organizácii poskytujúcej 

verejnoprospešné služby – poslanci odsúhlasili sumu 500,- € z prebytku bežného rozpočtu. 

 

 

 



 

 

K bodu 4/ Rôzne 

Schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2017 

Rozpočtovým opatrením č.1/2017 dochádza k zmenám v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu 

v súvislosti so schválenými investičnými aktivitami, ktoré boli odsúhlasené obecným 

zastupiteľstvom v predchádzajúcich  bodoch.  

 

 

K bodu 5/ Diskusia 

V tomto bode programu starosta obce informoval prítomných poslancov OZ o dôvodoch zrušenia 

akcie „Sprievod fašiangových masiek a detský karneval“ – chrípková epidémia, nepriaznivé 

počasie- na podnet poslanca p. Petra Beniača. 

Poslanec Ing. Peter Zajac navrhol pozastaviť možnosti poskytovania areálu ihriska vo Svederníku 

športovým mužstvám z iných obcí, nakoľko dochádza k jeho značnému poškodzovaniu. 

Poslankyňa Ing. Eva Chrustová požaduje opraviť miestnu komunikáciu od RD p. Svrčka po RD 

p.Chochúla. 

Poslanec p. Peter Beniač požaduje opraviť miestnu komunikáciu od RD p. Kočiho po RD p. 

Imricha. 

P. Rapšíková požaduje vybetónovať zastávky v miestnej časti Keblov. 

p. Smrekovská požaduje vybudovať prístrešok na zastávke v miestnej časti Zarieč v smere Bytča – 

Žilina. 

Poslankyňa p. Eva Maťková poukázala na viditeľný neporiadok v areáli spoločnosti A.S.A. 

Slovensko v miestnej časti Marček s požiadavkou riešenia tejto otázky formou upozornenia vedenia 

spoločnosti. 

 

 

 

K bodu 6/ Záver 
Nakoľko bol vyčerpaný posledný bod programu zasadnutia OZ, starosta obce Mgr. Roman Lisický 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

. 

 

Vo Svederníku dňa 22. marca 2017 

Zapísala: Ing. Mária Smrekovská                                         ............................................................ 

 

 

 

Zápisnicu overili: 

 

Ing. Pavol Králik                                                                    ........................................................... 

 

 

 

 

p. Eva Maťková                                                                      ........................................................... 

  

                            

 


